

DELIVERING AWARD-WINNING
CONTENT TO THE WORLD
与世界分享优质内容



DOCUMENTARIES / FACTUAL
HEALTH & TECHNOLOGY

BECOMING HUMAN

In this four-part documentary series, comedic actor Chua Enlai embarks on a zany, international exploration of artificial intelligence. He examines A.I.'s potential to become like us and how it will transform humanity such as redefining love and relationships; expanding the boundaries of creativity and intelligence; recalibrating the international balance of power; and testing the limits of ethics, morality and spirituality.

Will A.I. change us for the better or for the worse?

Host: Chua En Lai

在这个四集的纪录片中，喜剧演员 Chua Enlai 会深入了解人工智能，看看人工智能是如何模仿人类的动作以及思维。难道人工智能真的可以模仿人类的情感，改变爱情的定义？人工智能是个突破性的发明，已经大大超越了人类创意以及智力的极限，也改变了权力平衡。可是同时，人们也开始质疑人工智能的道德底线。用科技来取代人类，是否触犯到了传统道德观念以及宗教理念？

那么人工智能究竟能改变社会还是给人类制造更多麻烦？

主持人: Chua En Lai

Language: English

Episode: 4 x 60 minutes

Producer: Mediacorp

Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg

Pamela Teo pamelateoww@mediacorp.com.sg

Tracy Sim tracysim@mediacorp.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





BECOMING HUMAN

Episode 1: Artificial Love

Enlai explores if we can truly love artificial intelligence, and teach it to love us back. He meets impassioned love robots and chatbots trained on memories of people, living and dead.

我们人类可以充分利用高科技，让科技给予我们温暖的爱情？Enlai 将会见识这些据说可以给予爱情的机器人以及聊天机器人 (Chatbot)，看看科技是如何模仿出人类的情感。

Episode 2: Unnatural Genius

Enlai explores how natural intelligence inspires artificial intelligence. He meets A.I. that is trained to think like artists, musicians, doctors and scientists, and he learns how A.I. can outsmart us.

在这一集的节目中，Enlai 将会了解人工智能是如何复制人类的智能以及才艺。原来人工智能还可以模仿艺术家、音乐家、医生以及科学家的思维？那么，科技是不是已经超越了人类的智力？

Episode 3: Coding Morality

Should a machine know right from wrong? Enlai explores how law, ethics and spirituality shapes artificial intelligence.

机器是否能分辨是非？Enlai 会探个究竟！法律、道德以及宗教将会是人工智能的指南？

Episode 4: Real Power

Who will have real power over artificial intelligence? Chua Enlai examines the pursuit of A.I. in America, China, Sweden and Singapore.

在人工智能方面，谁才是真正的领导者？Enlai 将会到美国、中国、瑞典以及新加坡探个究竟！